
 

Protokoll fört vid ordinarie årsmöte med Villaföreningen Dungen, den 10 mars 2005 

i sal 616 Segeltorpskolan  

 

 

1. 

Stämmans öppnande 

Mötet öppnades av Robert Tham som hälsade de närvarande välkomna. 

2. Justering av röstlängd 

Kontroll av röstlängden gjordes och det konstaterades att 18 fastighetsägare var 
närvarande och 4 hade lämnat fullmakt, varvid stämman konstaterade att den var 
beslutsmässig (22 av 28). 

3. Val av stämmofunktionärer 

Ordförande att leda stämman: Robert Tham 

Sekreterare att föra protokoll: Katarina Roxström-Lindquist 

Rösträknare, att jämte ordförande justera protokollet: Anders Christiansson och  

Ulla Frithiof 

4. Frågan om mötet utlysts i behörig ordning 

Mötet förklarades behörigt utlyst. 

5. Dagordningens fastställande 

Föreslagen dagordningen fastställdes med följande korrigering. Ärendet ”grind mot 
Jakobslundsvägen” (punkt 15) avhandlas före underhållsplanen under punkt 13. 

Följande punkter anmäldes till övriga frågor: 

1. Färgkod till färg på husen, Ingalis Steen 

2. Sand till sandlådan, Anders Christiansson 

3. Valberedningens arbete, Kicki Hellmark 

6. Anmälan av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning avseende 
kalenderår samt gjorda transaktioner innevarande år 

Ordförande läste upp utsänd verksamhetsberättelse och kassören föredrog den 
ekonomiska redovisning. Stämman godkände dem enhälligt. 

Nästkommande styrelse fick i uppdrag att återigen undersöka om bankgiro är ett 
billigare alternativ till postgiro för Dungens transaktioner.  

7. Föredragning av revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen upplästes och godkändes. Revisorerna tillstyrkte beviljad 
ansvarsfrihet för styrelsen. Stämman tackade den avgående kassören Anna Wik för 
utmärkt arbete. 

8.  Fråga om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

Stämman beslutade att ge den avgående styrelsen full ansvarsfrihet för år 2004. 

9. Val av ledamöter att utgöra styrelse. 



I tur att avgå är: Katarina Roxström-Lindquist (ledamot), Robert V. Tham (ordf.), Anna 
Wik (kassör) och Malin Sjödin (suppl.). I styrelsen kvarstår: Arne Lindqvist (1 år, 
ledamot) och Thomas Lindgren (1 år, ledamot). 

Stämman beslöt enligt valberedningens förslag följande nyval: 

Ordinarie ledamöter (2 år): Gunnar Berggren och Harald Melcher 

Ordinarie ledamot (1 år): Robert V. Tham 

Suppleant (1 år): Kristina Holmgren 

10. Val av ordförande samt kassör ur ovan vald styrelse för 1 år. 

Till ordförande valdes Robert V. Tham och till kassör valdes Gunnar Berggren. 

Stämman beslöt att punkten skall vara direkt justerad för att kunna anmäla de nya 
firmatecknarna till postgirot. 

11. Val av revisorer (2 st) och revisorsuppleant (1 st) för 1 år 

Till revisorer omvaldes Leif Björk (sammankallande) och Anders Christiansson och till 
revisorsuppleant omvaldes Kenny Ericson. 

12. Val av ordförande och två ledamöter att utgöra valberedningen för 1 år 

Till valberedningen valdes Kicki Hellmark (sammankallande, omval) och Magnus 
Hansson (omval) och Agneta Carlberg (nyval). 

13 a) Grind mot Jakobslundsvägen 

Det  finns en oro i föreningen över risken för en eventuell trafikolycka i anslutning till 
vår lekplats, med en sluttande backe ut mot den relativt livliga trafikerade 
Jakobslundsvägen. Som ett komplement till föräldrarnas ansvar,  att ha ständig tillsyn 
och att lära våra barn, så vore det önskvärt att öka säkerheten. Styrelsen lade fram 
ett förslag att uppföra en grind samt en varnings skylt nedanför hus 22 på trottoaren 
mot Jakobslundsvägen med en total kostnad på max 9 000 SEK. 

Efter en livfull diskussion om för- och nackdelar med en grind röstade stämman om 
styrelsen förslag med tilläggen att uppfartens bredd bibehålls samt att undersöka 
vilka åliggande det ligger för föreningen att ha en grind när det gäller t.ex. belysning 
och ansvarförsäkring. Då 15 st. (en fullmakt) var för förslaget, fem (två fullmakter) var 
emot och två (en fullmakt) avstod, godkände stämman styrelsens förslag med ovan 
nämnda tillägg.   

 

b) Förslag till underhållsplan åren 2005-2008 samt vidkommande investeringar 

Arne Lindkvist informerade stämman om underhållsplanen och om kommande 
investeringar. Styrelsen föreslår att ersätta de stulna gräsklipparen, kantklipparen och 
två bensindunkarna med likvärdiga produkter och att införskaffa ett nytt förrådslås 
med tillhörande nycklar under 2005.  

På Bengt Åströms inrådan skall styrelsen undersöka vilka delar av staketen som 
tillhör Dungen inför renovering/byte av områdets staket. 

14 Budget för det kommande verksamhetsåret (se bilaga) och beslut om årsavgift 

Anna Wik föredrog utsänt budgetförslag för 2005. Stämman godtog budgetförslaget 
och att bibehålla årsavgiften på 2 700kr. 



 

15 Ärenden som styrelsen har beslutat att ta upp 

- Lekutrustning för 8-12 års barnen, förslag att ersätta den borttagna 
klätterställningen 

I jakten på en enkel klätterställning fann Arne Lindqvist en intressant ställning som 
dock kostar 15 000 SEK. Sölve Petersson skissade på en likvärdig hemmagjord 
variant och uppskattade materialkostnaden till 4-5 000 SEK. Sölves förslag 
presenterades med hjälp av en modell gjord av trä, vilket orsakade en spontan 
applåd av stämman. Tack Sölve för ditt engagemang! 

Stämman godtog förslaget att vi skall söka efter denna typ av lekutrustning enl. 
förslag från Sölve. Dock skall vi noggrant gå igenom säkerheten och placering av 
densamma innan vi kan genomföra hela projektet med en hemmagjord 
klätterställning.  

Senare bestämdes att en grupp bestående av Arne Lindqvist, Harald Melcher, 
Anders Christiansson (på förslag: sammankallande) och Thomas Lindgren skall gå 
igenom alla funderingar och förslag. Slutligt förslag skall läggas fram till styrelsen 
förhoppningsvis senast innan 40 års jubileumet. 

 

- Vårstäddagen 2005 

Stämman beslöt att städdagen blir lördagen den 23 april kl. 9.00. 

 

- Rapport om 40 års jubileumsfesten lördagen den 11 juni 2005 

Arne Lindqvist presenterade festkommitténs förslag på en grillafton i området. Arne 
har varit i kontakt med ”Arrangören Aldén AB” 
(http://www.underhallning.nu/alden/index.html) vilka har gett följande kostnadsförslag 
för mat och tält:  

Grill med örtmarinerade entrecote, chilimarinerade karré, bakad potatis med 
kryddsmör, wokade grönsaker, kantarellsås, mixed sallad, bröd och smör, kaffe med 
fransk chokladtårta med punchgrädde för 245 SEK/person.  

För barnen, korv eller hamburgare med tillbehör för 125 SEK/person.  

I priset ingår porslin och bestick samt att maten hanteras från en grillvagn av personal 
på plats. All dryck medtages av var och en då den inte ingår i priset. Hyra av tält och 
bänkset inkl. transport, uppsättning och nertagning kostar 4 500 SEK.  

För 50 vuxna och 25 barn blir det totalt 19 875 SEK. Föreningen bidrar med 10 000 
SEK och resterande belopp täcks med en anmälningsavgift. Anmälan är bindande 
och en senare bestämd anmälningsavgiften sätts in på föreningens konto senast den 
27/5-2005. 

Stämman godtog förslaget med grillafton arrangerad av Aldén AB med tilläget att 
både vuxna och barn betalar en avgift för mat och underhållning.  

Eventuella önskemål om mat (t.ex. vegetarisk), underhållning, lekar etc. inlämnas till 
Arne Lindqvist. Under kvällen kommer också en auktion hållas där inkomna pengar 
går till festen. 

http://www.underhallning.nu/alden/index.html


16 Övriga frågor 

1. Färgkod till färg på husen, Ingalis Steen 

Det är önskvärt att vid ommålning av våra husfasaderna håller oss till gängse färger. 

Stämman instämde att detta kan vara genomförbart så långt det är möjligt dock är det 
nu för tiden fritt fram (för kommunen) för vilka färger som helst. Men stämman 
instämdes alltså att Dungens medlemmar skall så långt det går följa de ursprungliga 
färgerna. 

2. Sand till sandlådan, Anders Christiansson 

Dungens medlemmar inbjudes till att skyffla i sand i sandlådan lördagen den 12 mars 
kl. 1000. Tack Anders för ditt engagemang och arbete. 

3. Valberedningens arbete, Kicki Hellmark 

I år har valberedningens arbetet att hitta ersättare till föreningens poster, varit svårt. 
Valberedningen önskar att styrelsen tittar över hur många poster som föreningen 
behöver ha, för närvarande behövs 12 representanter från 28 hus. Det är också 
viktigt att inte kassör och ordförande avgår samma år. Olyckligtvist blev det så i år 
men det avhjälptes då Robert V Tham stannar kvar i ett år till. För att få en överblick 
över situationen föreslås att varje hushåll redovisar respektive utförd aktivitet under 
årens lopp. Då det är svårt för vår lilla förening att ge representanter en rimlig 
ersättning bygger det hela på att alla ska medverka någon gång. Styrelsen tar på sig 
att se över denna fråga inför framtiden. 

 

17 Stämmans avslutande 

Ordförande tackade samtliga närvarande och förklarade mötet avslutat. De avgående 
ledamöterna tackas härmed för ett gott arbete i styrelsen. 

13. Vid protokollet:    

 

 

Katarina Roxström-Lindquist 

 

Justeras:                                       

 

 

Anders Christiansson                    Ulla Frithiof                      Robert Tham 

                                                                    

 


